

**Hinweis:**

Die Technik und Mechanik der Replika-Lokomotiven entspricht weitgehend deren Original und benötigt eine dementsprechend hohe Leistung.

Der Betrieb dieser Fahrzeuge mit Transformatoren unter 30 VA oder mit Steuergeräten, die den Fahrstrom auf unter 1,9 A begrenzen (z.B. Mobile Station) ist nicht möglich.

In Verbindung mit dem 60 VA Trafo 60052/60055 können die Lokomotiven z. B. mit der Central Station, der Control Unit 6021 oder dem Fahrgerät 6647 gesteuert werden.

**Note:**

These replica locomotives have for the most part the same technology and mechanism as the original model and therefore require a high level of power.

Transformers with less than 30 VA power or controllers with a train control current load of 1.9 amps or less (example: Mobile Station) cannot be used to operate these locomotives.

These locomotives can be controlled with the 60052/60055 60 VA transformer in conjunction with the Central Station or the 6021 Control Unit. They can also be run with the 6647/6646 train control transformer.